
Tiina Tuomelan, Jari Jääskeläisen, Kai-Ari Lundellin ja Sirpa Kauppisen ja 38 muun 
valtuutetun aloite sisäilmaesteetön koulu
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Tiina Tuomelan, Jari Jääskeläisen, Kai-Ari Lundellin ja Sirpa Kauppisen sekä 33 muuta valtuutettua 
jättivät seuraavan valtuuston työjärjestyksen mukaisen valtuustoaloitteen: 

”Hämeenkylän uusi koulu valmistuu ensi lukukaudeksi. Uudet materiaalit ja kalusteet emittoivat erilaisia 
yhdisteitä niin, että jopa vuoden ajan näiden yhteisvaikutus saattaa ylittää sallitut rajat. Tämä usein 
aiheuttaa terveyshaittaa.

Hämeenkylän koulun sisämateriaaleja valittaessa tulee minimoida päästöt: välttää muoveja ja 
liimapitoisia rakenteita ja kalusteita. Pelkkä M1-luokka ei riitä.

Käytännössä tämä tarkoittaa esimerkiksi kokopuu- tai metallikalusteita, puu- ja kivilattioita sekä 
luonnonmaaleja.

Ehdotamme, että kalustus ja sisustus tehdään Hämeenkylän uuteen kouluun sisäilmaesteettömänä. 
Onnistuessaan tämä auttaa kehittämään sisäilmaystävällisempiä ympäristöjä lapsille.”

Kaupunginhallitus 26.8.2019 § 19

Päätös:
Päätetiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 

Liite:
- allekirjoitettu Tiina Tuomelan, Jari Jääskeläisen, Kai-Ari Lundellin ja Sirpa Kauppisen ja 33 

muun valtuutetun aloite sisäilmaesteetön koulu


